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                                                          ZAPISNIK 

SA  29. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

29. sjednica VMO Bulevard održana je 27.04.2022.g. s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 14. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darinko Papić, predsjednik 
- Darko Brusić, potpredsjednik,  
- Mirjana Banić članica, 
- Henriet Bilandžić, članica, 
- Virna Škoda-Šaprić, članica, 
- Marjan Srdoč, tajnik. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 
1. Razmatranje Prijedloga komunalnih prioriteta MO Bulevard za 2023.g. 
2. Razmatranje dopune programa rada Vijeća MO Bulevard iz područja zdravstva s 

potprogramom "Mama-zdravo". 
3. Usvajanje načina rješavanja stavke prioriteta MO za 2022.g. - Povećanje vidljivosti 

pješačkih prijelaza u Ulici Šetalište Ivana Gorana Kovačića, Šetalište Joakima 
Rakovca i u Ulici Bulevard oslobođenja.  

4. Razno. 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
 
 



AD 1 
Nakon obilaska terena članovi Vijeća razmotrili su prijedloge građana vezano 

za usvajanje Prijedloga komunalnih prioriteta MO za 2023.g. Predsjednik Darinko 
Papić predložio je da se odloži usvajanje Prijedloga prioriteta za slijedeću sjednicu 
Vijeća, dok se ne razmotre sva preostala pitanja vezana za prijedloge građana.  

 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 

AD 2 
          Predsjednik Darinko Papić izložio je prijedlog proširenja postojećeg 
zdravstvenog program Vijeća MO Bulevard s dodatnim potprogramom: „Mama-
Zdravo“ - Tima „Mama, kako si?“ - radionica i edukacije građana na temu 
reproduktivnog mentalnog zdravlja te je predložio da se isti usvoji na idućoj sjednici 
Vijeća. 
 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 
 
AD 3 
          Predsjednik Darinko Papić predložio je usvajanje rješavanje stavke prioriteta 
MO za 2022.g. - Povećanje vidljivosti pješačkih prijelaza u Ulici Šetalište Ivana 
Gorana Kovačića, Šetalište Joakima Rakovca i u Ulici Bulevard oslobođenja - 
sukladno prethodnom prijedlogu Viječa i temeljem naknadnog prijedloga RIJEKA plus 
d.o.o. 
 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 
 
AD 4 
Zaključak: 
• Pod točkom razno nije bilo dodatnih prijedloga i primjedbi.   
 
 
 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                        Predsjednik VMO VMO 
Bulevard                                                                              VMO Bulevard 
Marjan Srdoč                                                                       Darinko Papić 

 



 
 

 

 

 


